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P R O T O K Ó Ł      Nr  VII/07  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 1 lutego  2007 roku  

 
 
 
 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -   21 
 
 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
 
Burmistrz Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek 
i zakładów budŜetowych, mieszkańcy. 
 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Otwieram VII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 

gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności jest  
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał. 

 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Proponowany porządek obrad otrzymali radni w materiałach sesyjnych. Wiem z Komisji, Ŝe 

Pan Burmistrz wycofuje punkt 6.3 - uchwałę  w sprawie przejęcia w drodze darowizny, 
nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa połoŜonych w Czeladzi. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Ma dojść w poniedziałek do spotkania w tej sprawie ze starostą, dlatego, Ŝeby dyskusja nie 

była bezprzedmiotowa w tym temacie, proponuję wycofać to z porządku dzisiejszych obrad. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Proponuję, aby do porządku wprowadzić punkt 3 – Przedstawienie dzielnicowych Komisariatu 

Policji w Czeladzi. 
- Czy są inne wnioski? 
 
 
 
Nie zgłoszono kolejnych zmian do porządku obrad. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przeze mnie? 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16  radnych, bez: M. Musiał, Święch, W. Konderak, H. Szołowska, A. 

Świątek/ 
  
 
  16      radnych  głosowało za 
    0      radnych głosowało przeciw 
    0      radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
 
Przewodnicz ąca Rady  stwierdziła, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
 
Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad:  

 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Przedstawienie dzielnicowych Komisariatu Policji  w Czeladzi. 
4. Interpelacje i zapytania radnych-udzielenie odpo wiedzi. 
5. Zapytania mieszka ńców. 
6. Zatwierdzenie ramowych planów pracy Rady Miejski ej i Komisji. 

- Podjęcie uchwały w sprawie : przyj ęcia ramowych planów pracy Komisji Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2007 r. 

- Podjęcie uchwały w sprawie : przyj ęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 
Czeladzi na 2007 r. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. zmiany Studium uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Czelad ź 
2. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego osiedla 

mieszkaniowego „Dziekana III B” w Czeladzi. 
3. wygaśnięcia mandatu Burmistrza. 
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       8.    Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
       9.    Zamkni ęcie obrad Sesji. 
 

 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 

    
 Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Proszę Panów policjantów  o zabranie głosu. 
 
Paweł Pęczko    - Kierownik dzielnicowych  
 
- Przedstawia nowej Radzie Miejskiej dzielnicowych Komisariatu Policji w Czeladzi. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Chciałabym prosić, aby w „Echu Czeladzi” mogła ukazać się informacja z przedstawieniem 

poszczególnych dzielnicowych. 
 
Paweł Pęczko    - Kierownik dzielnicowych  
 
- Rozmawiałem juŜ na ten temat i to będzie zrealizowane. 
 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- Czy istnieje taka moŜliwość, aby na kaŜdej sesji Rady był obecny przedstawiciel policji, który 

mógłby bezpośrednio usłyszeć interpelacje radnych i pytania mieszkańców? 
 
Paweł Pęczko    - Kierownik dzielnicowych  
 
- Oczywiście, Ŝe tak. Właśnie po to m. in. dzisiaj przyszliśmy, aby wypracować pewne formy 

współpracy.  
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad – interpelacje i zapytania radnych. 
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Chciałbym poprosić o sprostowanie  zapisu, który ukazał się w I numerze „Echa Czeladzi”, w 

opisie przebiegu obrad sesji, która przyjmowała budŜet. Nie było na sesji dyskusji na temat 
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ograniczenia środków na budowę boisk przy SP 7. Był wniosek o przesuniecie środków na rok 
2008  w zakresie budowy ogrodzenia. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Ta interpelacja jest nie do mnie, a do „Echa Czeladzi”. Ja nie jestem autorem tego tekstu. 
 
Andrzej Mentel  - radny  
 
- Chciałem spytać o plany inwestycyjne, jeŜeli chodzi o podłączenie Osiedla Nowotki do sieci 

centralnego ogrzewania. Jakie koszty będą ponosili mieszkańcy? 
 
Zofia Baza ńska  - radna  
 
- Jak wygląda sytuacja na dzień dzisiejszy na hałdzie? 
- Punkty świetlne na ul. Bytomskiej. Do kogo naleŜy kontrola tych punktów? 
- Prośba o ograniczenie prędkości przy ul. Katowickiej vis a vis Parku Jordana. 
- Barierki przy ul. Staszica na wysokości CPN – brak połowy. Te barierki ograniczają skarpę z 

SP 3 i tam jeŜdŜą dzieci. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych mówi, Ŝe barierki zostaną 
wymienione na nowe w 2007 r., jeśli pozwolą na to środki finansowe.  

 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kiedy na Rynku będą znowu naprzeciwko siebie przystanki autobusowe? 
- Złe oznakowanie wyjazdu z McDonalda. Prośba o interwencję. 
 
Krystian D ąbrowski  - radny  
 
- Ul. Dehnelów na wysokości kopalni – po kaŜdej burzy na jezdni tworzy się spora kałuŜa. 
- Podobnie wygląda sytuacja przy wejściu do kopalni w stronę elektrowni. 
- Ul. 21 Listopada. Czy jest moŜliwość zainstalowania koszy do segregacji śmieci? 
- Park Alfred. Mieszkańcy skarŜą się na psy biegające bez kagańców.  
 
Zofia Baza ńska  - radna  
 
- Jak wygląda sytuacja naszego szpitala ? Czy szpitalowi grozi komornik? 
 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zjazd z ul. Szpitalnej. Na ostatnich 40 metrach, kiedy pojawia się mróz, samochody zjeŜdŜają 

samoczynnie w kierunku ul. Bytomskiej. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Czy będą zostawione czy teŜ nie przystanki autobusowe na Rynku? 
- Baner przy rondzie na Piaskach. Czy to jest baner, który pozostał po tamtych wyborach, czy to 

jest baner Platformy, czy teŜ juŜ się zaczęła kampania, bo większość mieszkańców sądzi, Ŝe 
Pan Burmistrz złoŜył mandat i stąd te pytania? Czy to, aby nie na koszt miasta – pytają 
mieszkańcy. 

- Bardzo proszę o udzielenie odpowiedzi, a potem przejdziemy do zadawania pytań przez 
mieszkańców. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- MoŜe najpierw mieszkańcy. 
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Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Nie widzę sprzeciwu. Proszę mieszkańców o zadawanie pytań. 
 
Mieszkaniec  
 
- Jest regulamin odśnieŜania. Czy ten regulamin dotyczy równieŜ zakładów pracy? Idąc koło 

domów prywatnych, wszędzie jest odśnieŜone, dochodząc do ERGU, nie.  
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze pytania mieszkańców? 
 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Proszę Pana Burmistrza  o udzielenie odpowiedzi. 
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Punkty świetlne przy ul. Bytomskiej. Sprawdzimy, co jest powodem. 
- ul. Katowicka – ograniczenie prędkości. Nie ma juŜ jak tej prędkości ograniczyć. Jedyne to 

ukłon w stronę policji i straŜy o łapanie niesfornych kierowców. 
- Barierki na ul. Staszica. Wielokrotnie interweniowaliśmy. MoŜe Rada spróbuje wysłać pismo 

do Generalnej Dyrekcji Dróg. 
- Przystanki na Rynku obok siebie. Na razie mamy ciąg dalszy inwestycji i nie ma mowy o tym. 
- Zjazd z ul. Szpitalnej. Wiemy, Ŝe jest ślisko. Interweniowaliśmy równieŜ pisemnie w 

Powiatowym Zarządzie Dróg. Mało tego, nawet sami próbowaliśmy ratować sytuację. 
Pozostaje nam tylko cały czas interweniować w powiecie.  

- KałuŜe przy kopalni. Będziemy interweniować pisemnie, chyba Ŝe znajdą się środki.  
- Wejście do kopalni. Spróbujemy jakoś sami ten temat załatwić. 
- Regulamin odśnieŜania równieŜ dotyczy zakładów na terenie miasta. Wystosowaliśmy pismo 

do ERG-u z podziękowaniem za odśnieŜenie przed ogrodzeniem przy ul. Nowopogońskiej i 
częściowo od strony ul. Poniatowskiego, natomiast z prośbą o zajęcie się równieŜ chodnikiem 
od strony ul. Wojciechowskiego i Borowej. Ale to jest teŜ wszystko co moŜemy zrobić. 

 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta   
 
- Na dzień dzisiejszy autobusy na Rynku kursują po staremu. Są 2 przystanki naprzeciw siebie. 

Była tylko przerwa w ubiegłym roku, kiedy była robiona ul. Bytomska od strony  kościoła.  
Wiosną znowu będziemy zmuszeni przenieść przystanki w miejsce poprzednie, Ŝeby 
zakończyć ul. Rynek  i Będzińską w kierunku Grodzieckiej. Jaka będzie sytuacja docelowa, 
trudno w tej chwili powiedzieć. Dwa razy były juŜ robione ankiety i ciągle mieszkańcy 
zmieniają zdanie. W tej chwili na stronie internetowej miasta jest ankieta, gdzie wszyscy mogą 
się powiedzieć na ten temat. 

- Hałda. Pali się. Jest to pod kontrolą. Na dzień dzisiejszy są wycięte na dole drzewa, aby 
zapobiegać przedostaniu się ognia w stronę ogródków działkowych. Została zlecona 
ekspertyza. To opracowanie będzie w lutym. W tej ekspertyzie będą wytyczne, co dalej z tym 
robić. 
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- Wyjazd z McDonalda. Było w tej sprawie wysłane pismo do dyrekcji M1. Są to drogi lokalne, 
teren nie jest nasz. Nie mamy odpowiedzi. Ponowię to pismo. 

- Ul. 21 Listopada, kosze do segregacji. Na ten temat naleŜy rozmawiać z administracją. 
- Park Alfred, psy. Mamy uchwalony w gminie regulamin utrzymania czystości i porządku. Są 

odpowiednie zapisy na ten temat. Pozostaje tylko kwestia ich przestrzegania. Jest to sprawa 
trudna. Właściciel nie powinien wypuszczać psa bez opieki, bez smyczy, bez kagańca. 
Pozostaje tylko sprawa egzekucji, ale zawsze trzeba zwrócić uwagę właścicielowi psa. 

 
Maciej Bednarczyk  - Z-ca dyrektora ZBK  
 
- Uciepłownienie Osiedla Nowotki. Rozpoczęliśmy je w ubiegłym roku dwoma budynkami, które 

będą skończone w tym roku. W tym roku chcemy zacząć budynki przy ul. Szpitalnej od 
numeru 28. Koszty części wspólnej będą ponosić właściciele. Koszty przyłącza  finansuje 
PEC.  

 
Andrzej Mentel   - radny  
 
- Chciałem prosić o harmonogram przyłączeń w kolejnych latach. 
 
Maciej Bednarczyk  - Z-ca dyrektora ZBK  
 
- Dobrze. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Pan Dyrektor obiecuje informację, której nie ma. Jest w trakcie opracowania studium 

wykonalności tego zadania i z tego studium będzie dopiero wynikać kolejność działań. 
- Sprostowanie w „Echu Czeladzi”. PrzekaŜę tę informację. UwaŜam, ze cały artykuł oddaje 

atmosferę ostatniego spotkania w ubiegłym roku. RóŜne mogą być zdania do poszczególnych 
fragmentów tekstu, niemniej jednak ten tekst odpowiada prawdzie. Zadanie nazywa się 
„boiska”, stąd taki a nie inny zamysł. 

- Wejście  na teren kopalni. JeŜeli wejdziemy z inwestycjami na teren kopalni, to i ten teren 
zostanie zrobiony tak jak powinien. Ale to jest jeszcze daleka droga, bo nie przewidujemy aby 
tą ulicą wewnętrzną jeździł cięŜki transport, a póki co on dzisiaj tam jeździ. Jedno co mogę 
obiecać, to Ŝe ZIK poprawi ten wjazd. 

- Baner przy rondzie. Zwróciłem się do firmy, od której wynająłem powierzchnię reklamową. Oni 
nie mają po prostu innych ofert dzisiaj i zostały jeszcze, bodajŜe 4 bilbordy, które obiecali, Ŝe 
w najbliŜszym czasie zalepią. Pytanie czy to jest z pieniędzy publicznych? Wystarczy nie 
rozpowszechniać nieprawdy. Mało kto, jak właśnie Pani Przewodnicząca wie najlepiej, Ŝe 
takie rzeczy są finansowane przez sztaby wyborcze.  

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- JeŜeli wisi to od wyborów, to powinno być juŜ zdjęte. Powinno być po 30 dniach od wyborów 

zdjęte. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Po 30 dniach równieŜ Pani banery wisiały i nikt nie interweniował w tej sprawie.  
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Do 12 mogły wisieć i do 12 wisiały. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- W Pani przypadku troszeczkę wcześniej powinny zniknąć. Sztab wyborczy wykonał swoje. 

Wynajął powierzchnię reklamową na określony czas i było to do 15 listopada. JeŜeli jeszcze 
jakieś  materiały wyborcze wiszą, to odpowiada za to właściciel bilbordu. 
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Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- StraŜ miejska nie nałoŜyła grzywny, jak rozumiem. 
 
Mirosław K ędzierski  - radny  
 
- Czy Pan Burmistrz zrezygnował, czy nie? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Pozwólcie Państwo, Ŝe nie będę na to odpowiadał. Jak bym zrezygnował to by mnie tu nie 

było. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Nie dziwię się pytaniu, bo codziennie w telewizji jest, ze Pan Burmistrz zrezygnował. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Jesteśmy świadkami pewnej ogólnopolskiej dyskusji między Platformą Obywatelską i PiS-em. 

Włączyły się w to media. Z jednej strony jest to „Gazeta Wyborcza”, która jakoś wspiera 
Platformę, a z drugiej strony „Dziennik”, który wspiera rząd. W związku z tym wygodne było 
podanie do powszechnej wiadomości, Ŝe  złoŜyłem mandat. Nie będę dementował tekstów 
prasowych. Z tych tekstów nawet dokładnie nie wynika, Ŝe j złoŜyłem mandat. Wynika to z 
tytułów. Ale ja nie zamierzam ich dementować. Dementowałem osobiście w „Gazecie 
Wyborczej”. Zrobił to „Dziennik Zachodni” w ubiegły piątek, gdzie jest dość duŜy artykuł na ten 
temat. Wszędzie, gdzie się wypowiadam na ten temat mówię, ze Ŝadnego mandatu nie 
złoŜyłem i nigdy takiej informacji nie podawałem. Normalnie urzęduję i póki co jestem i będę 
bardzo długo. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Czy StraŜ Miejska ma się zwrócić do Platformy Obywatelskiej, Ŝe ten plakat wisi… 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Nie do Platformy, do właściciela. 
 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Ukaranie właściciela reklam wielko powierzchniowych nie jest takie proste, ze względu na 

sformułowania, które są w ustawie o wyborach. To nie są powierzchnie wystawione tylko na 
czas wyborów. To jest prywatna sprawa właścicieli, co oni na tym wieszają. Przedstawiciele 
wezwanych  komitetów dobrowolnie poddali się karze. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Rozumiem, ze nie ma moŜliwości wyegzekwowania tego od właścicieli tych powierzchni. 
 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Plakaty wystawione na czas wyborów zostały zdjęte. Natomiast przy plakatach wielko 

powierzchniowych jest niespójność prawa. Na to nie mamy wielkiego wpływu. 
 
Ireneusz Gawro ński  - radny  
 
- Kto jest właścicielem terenu pod konstrukcję baneru przy ul. Zwycięstwa – vis a vis „Genewy” i 

przy ul. Dehnelów naprzeciw NOT-u? 
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Krzysztof Niebylski  - Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- UŜytkownikiem baneru jest dzierŜawca. Tylko do niego moŜemy się zwrócić. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Prosiłabym o informację, kto jest właścicielem tych gruntów, kto wynajął je pod stawianie tych 

urządzeń i do kogo się trzeba zwrócić. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Sprawdzę i udzielę odpowiedzi na następnej sesji. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Z tego co ja pamiętam, to właścicielem jest gmina. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- W pierwszym przypadku, o ile dobrze pamiętam, to jest skarb państwa, a w drugim – gmina i 

wieczysty uŜytkownik – CzSM, ale to nie spółdzielnia mieszkaniowa jest odpowiedzialna za 
bilbord. 

 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Ja powiedziałem, ze nie waŜne jest to kto jest właścicielem terenu, ale to kto dzierŜawi baner. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Te banery powstawały w okresie kampanii wyborczej. Nie było ich wcześniej. Ktoś 

wydzierŜawił grunt, po to aby powstała konstrukcja, Ŝeby na niej zawisnął baner. I dobrze 
wiemy, kto na nich wisi, bo wisiała tylko jedna osoba. Proszę nam powiedzieć, które to są 
firmy, Ŝeby było wiadomo do kogo się zwrócić, aby zlikwidowały banery. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Dostała Pani ode mnie informację, Ŝe będzie to na najbliŜszej sesji i na tym ja wyczerpałem 

ten temat. Proszę przejść do realizacji porządku obrad. 
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Zapomniałem o jednej bardzo waŜnej sprawie. Ul. Betonowa – zagroŜenie przy murze 

oporowym.  Zgłaszałem to w maju do pani Kierownik Jaroń, która interweniowała w nadzorze 
budowlanym. Na dzień dzisiejszy stan zagroŜenia na tym terenie jest bardzo powaŜny. Pod 
wychylonym o 40 – 60cm  murem oporowym o wysokości 6 – 7 metrów, są funkcjonujące 
komórki, garaŜe. Tam jest autentyczne zagroŜenie. JeŜeli Powiatowy Inspektor Nadzoru 
Budowlanego powie, Ŝe rzeczywiście skończył na korespondowaniu, to uwaŜam Ŝe jest 
podstawa aby wystąpić do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego ze skargą na 
bezczynność Inspektora Powiatowego. 

 
Małgorzata Jastrz ąb -  Z-ca Kierownika Wydziału Urbanistyki I Gospoda rki Nieruchomo ściami  
 
- Będziemy interweniować i ewentualnie skierujemy skargę na bezczynność organu. 
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Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do punktu 6 porządku obrad .  Podjęcie uchwały w sprawie : przyjęcia 

ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2007 r. 
- Komisje przedstawiły projekty ramowych planów pracy, które dostaliście Państwo wraz z 

materiałami sesyjnymi. 
 
Sławomir Święch  - Przewodnicz ący Komisji Finansowo - Bud Ŝetowej  
 
- Zgłosił autopoprawki do ramowego planu pracy Komisji: 
 - w kwietniu - zamiast „ocena wykonywania” – „ocena wykonania” 
 - we wrześniu  - „za pierwsze półrocze 2007” 
 - w listopadzie – zamiast „wykonywanie budŜetu” – wykonanie budŜetu. 
 
GraŜyna Str ączek   - radna  
 
- Komisja Rozwoju i Polityki przestrzennej – w lutym:  realizacja wniosków Komisji powinna być 

za 2006 r., w październiku powinno być:  Przyjęcie informacji z przygotowania miasta do Akcji 
Zima na sezon 2007 – 2008. 

- Komisja regulaminowo – Inwentaryzacyjna i Etyki Radnych – w grudniu jest przyjęcie planu 
pracy Komisji Rewizyjnej czy naszej?  

 
Dominik Penar   - Przewodnicz ący Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu  
 
- Proszę o dopisanie w pkt. 1 w maju „wspólnie  z Komisją Polityki Społecznej, Zdrowia i 

Bezpieczeństwa”. 
 
Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
 
- Oczywiście realizacja wniosków komisji jest za rok 2006, a w październiku Akcja Zima 2007/2008. 

Po dyskusji na ostatniej Komisji została wprowadzona korekta do listopada. Ostateczny zapis w 
planie pracy Komisji brzmi:  
  „1.  Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
2.    Omówienie informacji o realizacji zadań ze środków unijnych w rozbiciu na poszczególne    

programy. 
3. Ocena wykonania zadań inwestycyjnych w mieście za 10 miesięcy roku 2007, w tym zadania 

własne ZIK-u. 
4. Sprawy bieŜące”. 

 
Krzysztof Francikowski - Przewodnicz ący Komisji Regulaminowo –  

Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych  
 
- Pani radna Strączek wyprzedziła mój wniosek. Zgłaszam wniosek o wykreślenie z planu pracy 

Komisji w grudniu słowo „Rewizyjnej”. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Z jednej strony cieszę się, ze zaproponowany przeze mnie program pracy Rady został przez 

Panią Przewodniczącą przyjęty, natomiast z drugiej strony martwi mnie to, Ŝe ja to 
przekazałem 3 stycznia, a Państwo otrzymaliście to w zeszłym tygodniu. Gdzieś się to 
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przeleŜało, bo wtedy być moŜe Komisje teŜ by dostosowały swój program do przedstawionego 
przeze mnie. Wtedy byśmy uniknęli tych błędów. Prezydium Rady nie przedstawiło nic. JeŜeli 
Komisje będą sobie obradować, a Rada sobie, to wyjdzie z tego niezły chaos. Jest na 
czerwiec przewidziany „Program Bezpieczeństwo”, natomiast na wrzesień jest tematyka opieki 
społecznej. Program bezpieczeństwo zawiera w sobie politykę społeczną.  

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Pismo Pana Burmistrza wpłynęło do mnie 11 stycznia. To pismo było w skrzynkach radnych 

juŜ do pierwszych Komisji, które się odbywały. Proszę mi nie zarzucać, Ŝe radni dostali 3 dni 
temu i nie wiedzieli co z tym zrobić, bowiem program znali i próbowali to dostosowywać do 
planów pracy. My tylko organizujemy pracę Rady. Trudno, Ŝeby Przewodnicząca 
zaproponowała Radzie jakiś odrębny plan pracy. Mówimy teraz o ramowych planach pracy 
Komisji.  

 
Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
 
- Na Komisji przedyskutowaliśmy plan pracy Burmistrza i został uwzględniony. 
 
GraŜyna Str ączek   - radna  
 
- W ramowym planie pracy Rady, w styczniu nie ma tematu. Powinno się wpisać tematykę sesji, 

które się juŜ odbyły. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Nie było takiej propozycji. Trudno obarczać Burmistrza zadaniem przygotowania jakiegoś 

tematu w ciągu tygodnia, czy dwóch. 
 
GraŜyna Str ączek   - radna  
 
- Ale dzisiaj uchwalamy plany pracy i nie moŜemy wpisać go w styczniu. 
 
Danuta Walczak  - radna  
 
- To jest wstyd, Ŝeby było tyle pomyłek w dokumentach. W styczniu były 3 sesje i powinniśmy w 

planie dopisać to co było. Pani Przewodnicząca powinna, tak jak do tej pory  bywało, wspólnie 
z prezydium i Przewodniczącymi Komisji ustalić ramowy plan pracy, a my w ramowym planie 
pracy znajdujemy hasła, które podał Pan Burmistrz i którymi chciałby, aby Rada się zajęła. Tu 
powinny być sformułowane konkretne treści. Dla mnie przedsiębiorczość, czy infrastruktura to 
są tylko hasła. Kiedy mówimy o bezpieczeństwie, to nie wiemy, czy to jest stan na 13 czy 15 
lat, czy na 1 rok. Tutaj powinno się dokładnie określić. Zawsze podawaliśmy konkretne 
zadania  i daty realizacji tego. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Tematy są takie, jakie były zgłoszone. 
- Czy są jeszcze jakieś inne wnioski? 
 
 
Nie zgłoszono dodatkowych wniosków. 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Ogłaszam 15 minut przerwy na przygotowanie planów pracy z poprawkami.  
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PRZERWA 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. 
- Czy są jakieś uwagi do przedstawionych planów pracy Komisji z uwzględnionymi 

poprawkami? 
 
GraŜyna Str ączek   - radna  
 
- W palnie pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w innym miesiącu omawia się materiały dot. 

kultury, sportu niŜ w planie pracy Rady. Czy nie moŜna tego zsynchronizować, Ŝeby omówić 
to np. w październiku,  tak jak jest to załoŜone w planie pracy Rady? 

 
Dominik Penar   - Przewodnicz ący Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu  
 
- Wydaje mi się, Ŝe październik będzie dobrym miesiącem na posumowanie tego co wcześniej 

będzie na Komisji. Będziemy juŜ po objeździe placówek oświatowych, po wspólnym spotkaniu 
z Komisją Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
 
Nie zgłoszono więcej pytań. 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- W takim razie przechodzimy do głosowania. 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia ramowych planów 

pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2007 r. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 21  radnych/ 
  
 
  21      radnych głosowało za 
    0      radnych głosowało przeciw 
    0      radnych  wstrzymało  si ę od głosu 
 
 
 
Przewodnicz ąca Rady  stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr VII/63/2007 w sprawie  przyj ęcia ramowych 
planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2 007 r.  została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do kolejnego punktu - Podjęcie uchwały w sprawie : przyjęcia ramowego planu 
pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2007 r. 

- Państwo radni dostali projekt ramowego planu pracy, jaki przygotowałam na postawie 
wniosków Komisji i wniosku Pana Burmistrza.  

 
GraŜyna Str ączek  - radna  
 
- Prosiłam, Ŝeby temat ze stycznia przenieść na luty. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Tak, ale Pani radna zaproponowała to dzisiaj. PoniewaŜ nie było Ŝadnej propozycji na luty ze 

strony Komisji ani Burmistrza, luty został nie obsadzony. Ustalenie harmonogramów pracy 
Rady i Komisji, to równieŜ moŜe być porządek na luty. 

 
GraŜyna Str ączek  - radna  
 
- Proponuję temat ze stycznia – ramowe plany pracy -  przenieść na luty, a w styczniu wpisać to 

co było. 
 
Andrzej Mentel  - radny  
 
- W październiku jest zaplanowany temat „Sport i kultura w mieście”. Proponuję, aby to było 

sprawozdanie za 2006/2007. 
 
Danuta Walczak  - radna  
 
- PoniewaŜ Pan Burmistrz mówi, Ŝe nie wiadomo kiedy będą Dni Czeladzi, w maju wykreślmy 

„Inaugurację Dni Czeladzi”. Tylko zostawmy „Uroczystą sesję Rady Miejskiej – wręczenie 
Nagród Miasta i tytułu Honorowego Obywatela Miasta”. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś inne zmiany? 
 
GraŜyna Str ączek  - radna  
 
- We wrześniu  - poprawka techniczna 2006 rok  - zmiana na 2007 rok 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Czyli mamy 4 zmiany. Ze stycznia przesuwamy temat na luty. W maju mamy tekst w wersji 

przedstawionej przez radną D. Walczak. We wrześniu  - poprawka techniczna 2006 rok  - 
zmiana na 2007 rok. W październiku – Kultura oraz sport w mieście – sprawozdanie za 
2006/2007. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- W moim odczuciu ten program jest przeładowany i  potem będziemy niektóre sprawy 

traktować po łepkach.  
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie: przyjęcia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej w Czeladzi na 2007 r.? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 21  radnych/ 
  
 
  18      radnych głosowało za 
    0     radnych głosowało przeciw 
    3      radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
 
Przewodnicz ąca Rady  stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr VII/64/2007 w sprawie przyj ęcia ramowego 
planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2007 r.  z ostała przez Rad ę podj ęta. 
 

 
 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 
-  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Czeladź. 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik  Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Ni eruchomo ściami  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji Rozwoju i Polityki  Przestrzennej  
 
- Projekt uchwały został na Komisji przyjęty. Skierowaliśmy do Burmistrza wniosek o 

skierowanie zapytania do Prezydenta Miasta Sosnowiec co do aktualności przebiegu trasy 
tzw. „południowej obwodnicy” Czeladzi przez teren Sosnowca, w szczególności na odcinku 
ul. Stalowej. 

 
Ireneusz Gawro ński  - radny  
 
- Jak jest róŜnica między koncepcją, którą przyjęliśmy w kadencji 1998 – 2002 a obecną? 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik  Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Ni eruchomo ściami  
 
- Plan przyjęty w roku 2001 nie był do dzisiaj skonsumowany. W tym planie część terenów jest 

przeznaczona pod zabudowę o wysokiej intensywności, a część pod zabudowę o niskiej 
intensywności. Natomiast zapotrzebowanie na zabudowę tego terenu jest pod budownictwo 
indywidualne. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Kiedy nastąpiło wyłoŜenie planu, bo kolejność jest taka, Ŝe najpierw jest studium, a potem jest 

plan , na bazie tego studium. Natomiast my dzisiaj mamy podjąć dwie uchwały, zmianę 
studium i zmianę planu, po zmianie studium w dniu dzisiejszym. Projekt planu został wyłoŜony 
do publicznej informacji, a studium wtedy było inne. Jeśli my dzisiaj podejmiemy te dwie 
uchwały, to mam pytanie czy to jest prawnie? Czy wyłoŜenie tego planu, niezgodnego ze 
studium było moŜliwe, czy było pewną nieprawidłowością i wprowadzaniem ewentualnych 
mieszkańców, którzy chcieli go oglądać w błąd.  
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GraŜyna Jaro ń  - Kierownik  Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Ni eruchomo ściami  
 
- Wydział prawny Urzędu Wojewódzkiego bardzo szczegółowo bada przede wszystkim 

zgodność opracowania z przepisami ustawy. Jakiekolwiek uchybienie terminowe, czy 
przebiegu całego procesu przygotowania zarówno zmiany studium jak i zmiany planu skutkuje 
niewaŜnością tego planu. Tutaj nie moŜe  być Ŝadnego odstępstwa od tego co mówi ustawa. 
W trakcie wyłoŜenia nie było Ŝadnego zainteresowania, podobnie było podczas debaty 
publicznej ogłaszanej na stronach urzędowych. Nie moŜe być tu mowy o jakichś uchybieniach 
formalnych z naszej strony. RównieŜ nie jest uchybieniem wyłoŜenie jednocześnie zmiany 
studium i fragmentu planu. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  

 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20  radnych, bez Cz. Badura/ 
  
 
  18       radnych  głosowało za 
    1      radny głosował przeciw 
    1       radny  wstrzymał si ę od głosu 
 

 
 
 

Przewodnicz ąca Rady  stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr VII/65/2007 w sprawie zmiany Studium 
uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź została przez 
Radę podj ęta. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  

 
- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla mieszkaniowego „Dziekana III B” w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik  Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Ni eruchomo ściami  
 
- Zgłasza autopoprawki do projektu uchwały: 
 
 1. W rozdziale 1 § 1w pkt 1- ustalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

    określone przedmiotem planu są zgodne z uchwałą … – dodajemy słowo „są”. 
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2. Załącznik Nr 2 powinien być załącznikiem nr 3. w tymŜe załączniku w § 5 przewidywany 
termin realizacji zadań na lata 2008 – 2010. jest to poprawka wypracowana na Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej. 

 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Ireneusz Gawro ński  - radny  
 
- Co z ul. Mysłowicką i Wiosenną? 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik  Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Ni eruchomo ściami  
 
- Ta zmiana m. in. podyktowana jest tym, ze są inwestorzy do realizowania budownictwa na tym 

terenie, ale budownictwa indywidualnego. Jest rozpoczęta procedura opracowania planu. 
Rozpoczniemy przetarg na wykonawcę i rozpoczynamy prace projektowe. 

 
Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
 
- Komisja Rozwoju i Polityki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Proszę powiedzieć, kiedy było wyłoŜenie planu. 
- Czy ten teren był juŜ przeznaczany do sprzedaŜy? Czy to zapotrzebowanie na teren jest 

nasze, czy teŜ jest to zapotrzebowanie zewnętrzne? 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik  Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Ni eruchomo ściami  
 
- Jest zewnętrzne zainteresowanie róŜnych inwestorów, którzy jednak nie chcą realizować 

budownictwa wysokiego, tylko są zainteresowani realizacją budownictwa indywidualnego tylko 
w róŜnej zabudowie. Jest to zbieŜne z naszymi obecnymi poglądami na temat 
zagospodarowania tego terenu. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  

 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla mieszkaniowego „Dziekana 
III B” w Czeladzi? 

 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20  radnych, bez Cz. Badura/ 
  
 
  18       radnych  głosowało za 
    0      radnych  głosowało  przeciw 
    2       radnych  wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ąca Rady  stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr VII/66/2007 w sprawie uchwalenia zmian y 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego o siedla mieszkaniowego „Dziekana III 
B” w Czeladzi została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Został nam punkt sprawy bieŜące Rady. 
- Chciałam w tym momencie zakomunikować, Ŝe grupa radnych zgłasza wniosek o zmianę 

porządku obrad o dołączenie do porządku obrad jeszcze jednego punktu dotyczącego 
wygaśnięcia mandatu Burmistrza. Wniosek podpisany został przez 11 radnych: Krystiana  
Dąbrowskiego, Krzysztofa Francikowskiego, Ireneusza Gawrońskiego, Janusza Gątkiewicza, 
Mirosława Kędzierskiego, Mariana Kitę, Wiesława Konderaka, Teresę Kosmalę, Władysława 
Oczkowicza, Dominika Penara, Andrzeja Świątka. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Pozwólcie Państwo, Ŝe nie będę uczestnikiem tej sprawy. 
 
 
Salę obrad opuścili: Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek.  
 
 
Danuta Walczak  - radna  
 
- Czy Pani Przewodnicząca dostała pismo od wojewody wzywające Radę? 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Wojewoda wzywa Radę po upłynięciu terminu, w którym Rada ma obowiązek podjąć uchwałę. 

Termin upływa 5 lutego. Do tego czasu Rada moŜe jeszcze taką uchwałę podjąć. 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Ile podejść moŜna robić pod jedną uchwałę? 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- MoŜna robić kilka podejść, kilkanaście, kilkadziesiąt. 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Ale czy nie wyraziliśmy swojej woli, jako Rada Miejska w tym zakresie? 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Nie wyraziliśmy, poniewaŜ nie było rozstrzygnięcia. Natomiast Rada moŜe wyraŜać swoją 

wolę, taka jest opinia organu nadzoru, równieŜ w kaŜdej chwili. 
- Proponuję zmianę porządku. W pkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu  

Burmistrza. 
- Kto z Państwa radnych jest za zmianą porządku obrad? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20  radnych, bez Cz. Badura/ 
  
 
  11       radnych  głosowało za 
    8      radnych  głosowało  przeciw 
    1       radny  wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ąca Rady  stwierdziła, Ŝe porz ądek obrad został zmieniony. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Ogłaszam 5 - minutową przerwę w celu skopiowania  tekstu  uchwały, który był juŜ głosowany. 
 
 
PRZERWA 
 
 
 

Podczas przerwy salę obrad opuścili następujący radni: 
1. Marek Rajca 
2. Danuta Walczak 
3. GraŜyna Strączek 
4. Sławomir Święch 
5. Zofia Bazańska 
6. Andrzej Mentel 
7. Marcin Musiał 
8. Jolanta Moćko 
9. Hanna Szołowska 

 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. 
- Odczytuje tekst projektu uchwały z dnia 22.012007 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu 

Burmistrza Miasta Czeladź. 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu Burmistrza 

Miasta Czeladź? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 11  radnych, bez Czesław Badura, Marek Rajca, Danuta Walczak, 
GraŜyna Strączek, Sławomir Święch, Zofia Bazańska, Andrzej Mentel, Marcin Musiał, Jolanta Moćko, 
Hanna Szołowska/ 
  
 
  11       radnych  głosowało za 
    0      radnych  głosowało  przeciw 
    0       radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 

 
 
 

Przewodnicz ąca Rady  stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr VII/67/2007 w sprawie wyga śnięcia mandatu 
Burmistrza Miasta Czelad ź została przez Rad ę podj ęta. 
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Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Sprawy bieŜące Rady Miejskiej.  
- Odczytuje zawiadomienie RIO o wszczęciu  postępowania nadzorczego wobec Uchwały Rady 

Miejskiej Nr IV/17/2006 z dnia 28 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta 
Czeladź na 2007 rok. 

- Odczytuje pismo Pani Jolanty Wiktorskiej – Bieda w sprawie przyłącza wody i kanalizacji przy 
ul. Cmentarnej 17 oraz pismo Przewodniczącej Rady do Dyrektora ZIK z dnia 30 stycznia 
2006 w ww. sprawie. 

- Odczytuje pismo ZIK z dnia 29 stycznia 2007 r.  do ERG – PROFIL w sprawie odśnieŜania 
chodników. 

- Odczytuje pismo ZIK z dnia 29 stycznia 2007 r. do Komendy StraŜy Miejskiej w sprawie 
odśnieŜania chodników. 

- Odczytuje odpowiedź z dnia 16 stycznia 2007 r. na pismo ZIK skierowane do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych  i Autostrad w sprawie odnowienia i uzupełnienia brakujących barier 
przy ul. Staszica. 

- Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawach bieŜących? 
 
Janusz G ątkiewicz  - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podjęliśmy uchwałę. Rozumiem, ze Pani Przewodnicząca wyręczy Burmistrza i wyślę ją do 

wojewody w ciągu 7 dni. A co jeśli chodzi o dalsze konsekwencje, prawo pracy? 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Tego nie wiem, bo nikt mi nie umiał na to odpowiedzieć, czy Pan Burmistrz będzie w urzędzie 

oczekiwał na decyzję Prezesa Rady Ministrów dotyczącą skierowania tutaj komisarza do 
pełnienia funkcji Burmistrza. Jak mniemam, po podjęciu tej uchwały wygasa Panu 
Burmistrzowi równieŜ stosunek pracy. Tak naprawdę nie wiem jak się zachować, bo uwaŜam, 
Ŝe powinniśmy ten urząd zabezpieczyć. Jutro mogę wręczyć Panu Burmistrzowi pismo, Ŝe na 
podstawie tej uchwały, Ŝe wygasł mu stosunek pracy i do pracy nie powinien przychodzić. 
Jego obowiązki w stosunku do urzędu jako jednostki organizacyjnej rzeczywiście moŜe 
przejąć Pani Sekretarz Miasta. 

 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Czy w przesyłanej do wojewody uchwale nie powinno się podnieść tego tematu? 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Powinno się podnieść. Choć jak wiem, ci burmistrzowie, którzy są /jeszcze na coś czekają/  

tak szybko nie opuszczają swojej pracy. Jutro skieruję do burmistrza pismo o wygaśnięciu 
stosunku pracy. 

 
Mirosław K ędzierski  - radny  
 
- A jak burmistrz nie przyjdzie i będzie chory? 
 
 
 



 19

Teresa Kosmala   -  Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- To będzie chory. Trudno powiedzieć co się moŜe wydarzyć.  
- Czy jeszcze są jakieś pytania? 
 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
 
 

 
Ad. 9  – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
 

 
 
Teresa Kosmala  - Przewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam VII sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi. 
 
 
 
 
 
       P R Z E W O D N I C Z Ą C A 

          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 
 
 

          Teresa Kosmala 
 
Protokołowały: 
 
ElŜbieta Augustyniak 
Agnieszka Pilarek 


